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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:330 Fullbelagda häkten

Den 19 februari rapporterade TT att det var fullsatt på häktet i Malmö. Det är 
inte heller ett nytt problem, utan problematiken med platsbrist på häkten i 
Sverige är omtalad. Från lördag kväll (16/2) till måndag (18/2) kunde inga fler 
häktade tas emot, och under ett och ett halvt dygn fick därmed häktade personer 
sitta kvar i polisens arrester i väntan på plats.

I och med den breda samsyn som gäller angående att fler personer ska lagföras 
för grova brott är platsbristen på häktena ett stort problem. 

I Moderaternas och Kristdemokraternas budget, som vann i riksdagen, ökade vi 
anslaget till kriminalvården för att bland annat förstärka häktesverksamheten. 

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson: 

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att säkerställa att antalet 
häktningsplatser utökas? 

………………………………………

Anders Hansson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-28
Besvaras senast
2019-03-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


